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اصرار مجدد شوراي شهر
 به افزايش کرايه هاي تاکسي

س��خنگوي ش��وراي شهر تهران گفت: اعضاي شوراي شهر تهران 
بر افزايش نرخ کرايه هاي تاکسي تاکيد داشته و چنانچه فرمانداري 
به اين پاسخ اعتراض کند اين مصوبه به هيات حل اختلاف ارسال 
مي شود. به گزارش مهر، رضا تقي پور اظهار کرد: در جلسه روز گذشته 
رسيدگي به اعتراض فرمانداري تهران به مصوبه »اصلاحيه مصوبه 
چگونگي محاسبه و اخذ بهاي خدمات مديريت پسماند« در دستور 
کار قرار گرفت و نهايتاً اعضاي شوراي شهر تهران بر مصوبه قبلي 
خود تأکيد داش��ته و پاس��خ خود را اعلام کردند. وي تصريح کرد: 
رسيدگي به اعتراض فرمانداري تهران به مصوبه »الزام شهرداري 
ته��ران ب��ه ارائه لايحه چگونگي و نحوه کمک رس��اني جهت رفع 
مشکلات اخير در استان خوزستان« دومين دستور جلسه سيصد و 
چهلمين جلسه شوراي شهر تهران بود که در اين زمينه پاسخ مورد 
نظر تهيه و به فرمانداري تهران ارسال خواهد شد. سخنگوي شوراي 
شهر تهران اضافه کرد: رسيدگي به اعتراض فرمانداري تهران به 
مصوبه الزام شهرداري تهران به تهيه و تدوين برنامه پنج ساله سوم 
شهرداري تهران دستور بعدي جلسه ديروز شوراي شهر تهران بود 
که در اين زمينه پاسخ لازم تهيه شد. تقي پور افزود: تاکسيرانان از 
هيچ نهاد و ارگاني کمک يا يارانه اي دريافت نمي کنند و افزايش نرخ 

کرايه ها به طول معمول در هر سال طبيعي و منطقي است.

اجراي حکم اعدام به جاي قصاص
 در پرونده قاتل ستايش

دادس��تان ورامين مي گويد اولياء دم س��تايش قريش��ي دختربچه ۶ 
ساله افغانستاني که فروردين سال ۹۵ توسط يک نوجوان ۱۷ ساله 
به قتل رس��يد، تصميم گرفته اند براي نپرداختن تفاضل ديه، حکم 
قصاص را معلق کنند تا حکم اعدام اجرا شود. ابوالقاسم مرادطلب 
با اعلام اين خبر به تسنيم درباره آخرين وضعيت اجراي حکم قاتل 
ستايش گفت که خانواده مقتول بابت تعيين ارش البکاره و مهرالمثل، 
دادخواس��تي را داده بودند که دادگاه کيفري يک اس��تان تهران، ۱۷ 
خرداد را براي رسيدگي به اين موضوع تعيين کرده است. دادستان 
ورامين افزود: تا زماني که تصميم دادگاه درباره اين بخش مشخص 
نشود، حکم اجرا نمي شود. مرادطلب در پاسخ به اين سئوال که آيا 
خانواده مقتول تصميمي براي گذشت داشته اند يا خير اظهار کرد: تا 
کنون گذش��ت نکرده اند و فکر هم نمي کنم گذش��ت کنند. البته آن 
طور که خانواده مقتول گفته اند، براي اينکه مجبور نش��وند تفاضل 
ديه ناشي از اجراي قصاص را بپردازند، يحتمل قصاص را معلق و 
بحث اعدام را پيش بکشند. البته در حال حاضر نمي توان نظر قطعي 
داد زيرا آدميزاد است و امکان دارد تا روز اجراي حکم، تصميم شان 

تغيير کند و قصاص را اجرا کنند. 

توسعه شبکه کابل در مرکز مخابرات قدس
عمليات کابل برگردان با هدف توسعه شبکه کابل در مرکز مخابرات 
ق��دس از تاري��خ 2۱ فروردي��ن ماه آغاز مي ش��ود. به گزارش روابط 
عمومي مخاب��رات منطقه تهران، ب��ا اجراي عمليات مذکور ارتباط 
تلفني مش��ترکين در مرکز مخابرات قدس از س��اعت ۱ بامداد به 

مدت ۵ ساعت دچار اختلال مي شود. 

کارنامه  توليد و زيست محيطي
 بزرگترين پالايشگاه کشور درخشان است

بوشهر- خبرنگار تجارت : رئيس عمليات تصفيه آب و توليد برق 
و بخار پالايشگاه نهم گفت: پس از تغيير و تحولات اساسي، 
اکنون پالايش��گاه نهم از نظر ش��اخص هاي توليد و زيس��ت 
محيطي داراي کارنامه ي بس��يار درخش��ان اس��ت.به گزارش 
روابط عمومي شرکت مجتمع گاز پارس جنوبي، حبيب بابايي، 
رئيس عمليات تصفيه آب و توليد برق و بخار پالايش��گاه نهم 
با اش��اره به نام گذاري س��ال جديد به عنوان، اقتصاد مقاومتي، 
توليد و اشتغال عنوان داشت: متخصصان و کارکنان پرتلاش 
در بزرگترين پالايشگاه گازي کشور توانستند در سال گذشته 
گام هاي موثري را در جهت توليد و ش��کوفايي اقتصاد کش��ور 
بردارند و اميدواريم اين مهم در س��ال جديد رش��د چشمگيري 
داش��ته باش��د.وي با اش��اره به فرآورش و توليد گاز روزانه در 
اين پالايش��گاه خاطرنش��ان کرد: پالايشگاه نهم )فاز ۱2(، به 
عنوان بزرگترين پالايش��گاه خاورميانه در حال حاضر روزانه 
8۵ ميليون متر مکعب گاز را فرآورش و ش��يرين س��ازي کرده 
و به خط سراس��ري انتقال مي  دهد.رئيس عمليات تصفيه آب 
و تولي��د ب��رق و بخار پالايش��گاه نه��م در ادامه تصريح کرد: از 
چهارده تيرماه س��ال ۹3 تا کنون بيش از ۵8 ميليون بش��که 
ميعانات گازي در ۷۵ مرحله بارگيري و به وسيله کشتي صادر 
شده است.اين مقام مسئول با بيان مهمترين دستاوردهاي سال 
گذش��ته در پالايش��گاه نهم گفت: عمليات بهره برداري توليد 
آب، بخار، هوا، ازت و همچنين ذخيره س��ازي ميعانات گازي 
جهت انتقال و صادرات با موفقيت محقق ش��ده اس��ت.بابايي 
در ادامه افزود: علاوه بر انجام فعاليت هاي  بهره  برداري، انجام 
تست هاي عملکردي و تهيه ي دستورالعمل ها و انجام تست ها 
و همچني��ن پانج ه��ا و هماهنگي با پيمانکاران و مجري طرح 
جهت رفع پانج هاي به طور همزمان انجام گرفته است.وي با 
اشاره به ميانگين سني نيروهاي جوان و کارآمد در پالايشگاه 
نه��م يادآور ش��د: اکنون پالايش��گاه نهم ب��ا بهره گيري از ۵0 
درصد از سرمايه ى نيروي انساني جوان درقالب پيمان کاري، 
توانس��ته اند در کنار متخصصان مجتمع گاز پارس جنوبي به 
توليد حداکثري در فرآورش گاز دست يابند.مهندس بابايي در 
ادامه با بيان توليد آب شيرين در پالايشگاه نهم عنوان داشت: 
درح��ال حاض��ر جهت تامي��ن آب بويلرها و همچنين مصارف 
عمومي سه دستگاه پکيچ در سرويس قرار دارد و بيش از 200 
متر مکعب آب در س��اعت را ش��يرين س��ازي مي نمايد.رئيس 
عمليات تصفيه آب و توليد برق و بخار پالايشگاه نهم به تامين 
بخار بويلرها نيز اشاره کرد و عنوان داشت: در حال حاضر توليد 
بخار به وسيله ى ۵ بويلر که بيش از ۶00 تن در ساعت را تامين 
مي کنند در حال انجام است.وي با اشاره به ديگر اقدامات موثر 
و کليدي در سال گذشته افزود: عمليات تعميرات اساسي تعمير 
تيوپ هاي دچار مشکل بويلرها و انجام تعميرات براي ۵ بويلر 
با همت و تلاش کارکنان و متخصصان پالايشگاه نهم در بازه 

زماني سرد سال محقق شده است. 

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: روزهاي پاياني پاييز سال گذشته 
بود که فاطمه دانش��ور، عضو کميسيون فرهنگي 
اجتماعي ش��وراي ش��هر ته��ران ب��ا ارائه اماري 
تکان دهن��ده از تعداد زنان معتاد باردار بي خانمان 
در تهران از سرنوشت مبهم ۱۵ نوزاد معتاد خبر داد. 
آنطور که دانشور گفته از نيمه دوم آبان ماه سال ۹4 
تا نيمه دوم آبان سال ۹۵، 2۶4 کيس زن باردار معتاد 
شناسايي شده بودند. بعدها گزارش هايي رسيد که 
نوزادان زنان معتاد توسط برخي افراد خريد و فروش 
شده است. در همين حال روز گذشته علي مويدي، 
قائم مقام دبيرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر از تاييد 

خريد و فروش نوزادان زنان معتاد خبر داد.
موي��دي درب��اره معضل خريد و فروش نوزاد زنان 
معتاد به ويژه در محله ش��وش تهران گفت: ما از 
قبل اخباري را در اين زمينه داشتيم بعد از رسانه اي 
شدن اين مبحث از سوي عضو شوراي شهر دو تيم 
مجرب براي شناسايي ديگر مناطق آلوده در شوش 
اعزام ش��دند و يک تيم هم موظف به شناس��ايي 
افرادي ش��د که به عن��وان دلايل اقدام به ترغيب 
زنان معتاد به بارداري مي کنند. اما به آن کيفيتي 
که در گزارش ها مطرح ش��د نبود با اين حال اين 
کلوني ها مشخص شد و برخوردهاي لازم صورت 
گرفته اس��ت. در آينده اي نزديک نتايج برخورد با 
آنها به مردم ارايه مي شود.قائم مقام دبيرکل ستاد 
مب��ارزه با م��واد مخدر همچنين درباره جمع آوري 
معتادان متجاهر در محله هرندي و پراکنش اين 
معتادان در همه شهر و به ويژه در حاشيه اتوبان ها 
گفت: پديده اي که ما در سطح کشور با آن رو به رو 
هستيم منحصربه ايران نيست در خيلي از کشورها 
و در پايتخت هاي ديگر کشورها هم معتاد متجاهر 
وجود دارد اما اين باعث نمي شود ما معتادان را در 
س��طح ش��هر رها کنيم رويکرد ما ساماندهي اين 
افراد اس��ت هر چقدر به آخر ۹۵ نزديک ش��ديم 

نظم و رسيدگي به معتادان متجاهر بهتر و بيشتر 
مي شد. اوج اين همدلي در ايام نوروز بود که بخش 
اعظمي از نقاط آلوده پاکسازي شده و در حال حاضر 
بي��ش از بيس��ت هزار نفر معت��اد متجاهر در حال 
نگهداري هس��تند که اين رقم در طول س��ه سال 
گذش��ته بي نظير بوده اس��ت. مويدي افزود: اعتياد 
يک پديده چند عاملي است و در شکل گيري و مهار 
و صيانت از آن ممکن است هر امري دخيل باشد 
لذا س��عي ما براين اس��ت که اين معتادان از سطح 
ش��هر جمع آوري ش��وند. امروز در تهران ۱0 هزار 
نفر ظرفيت سازي کرده اين که اين مهم در سايه 
ش��هرداري، بهزيس��تي، پليس و... دخيل بوده اند.

مويدي در بخش ديگر از سخنان خود اظهار داشت: 
ش��يوع شناس��ي در بين دانش آموزان انجام شده، 
اگ��ر مبادي قانوني اج��ازه بدهند آمار و اطلاعات 
درباره امار اعتياد دانش آموزان معتاد ارايه مي شود. 
آمار دانش آموزان معتاد نگران کننده نيست آماري 
که ارايه مي شود درست نيست تلاشي که در بحث 
اراي��ه کتاب ها انجام مي دهيم ايجاد امنيت رواني 
در بي��ن دانش آم��وزان و خانواده هاي آنهاس��ت 
محيط دانش آموزي و دانش��جويي حساس است. 
وي ادامه داد: بحث همتايان در بهزيس��تي کليد 
خورده امسال با همدلي ايجاد شده بين دستگاه ها 
نهادها و سمن هايي که با ما فعاليت مي کنند را نيز 

زير پوش��ش قرار مي ده��د تا معتادان بهبود يافته 
بار ديگر به چرخه اعتياد بر نگردند.مويدي درباره 
قرص هاي لاغري که پايه شيش��ه و مواد مخدر 
دارن��د گف��ت: در س��ال ۹۵ در زمينه برخورد با اين 
معظل کارهايي انجام داده ايم در سال ۹۶ انشالله 
فعاليت ها و برخوردها با سازندگان اين قرص ها و 
همچنين آموزش افراد براي جلوگيري از استفاده 
از اي��ن قرص ه��ا برنامه داريم پليس فتا هم برنامه 

دارد که با اين قرص ها مبارزه کنند.
مويدي گفت: دسترس��ي به م��واد مخدر با اعلام 
زم��ان دقي��ق، ک��ذب محض اس��ت و اصلا قابل 
مقايسه و اندازه گيري نيست. مصرف مواد مخدر 

هم نمي شود آمار دارد ما در کنار افغانستان هستيم 
که توليدکننده اس��ت. عددي که اعلام مي ش��ود 
تخمين��ي اس��ت. بع��د از برج��ام به م��ا قول هاي 
مساعدي دادند از نظر تجهيزات. به ما قول هايي 
داده ان��د بع��د از برجام فضا ب��راي خريد وجود دارد 
بايد منابع مالي آن تخصيص پيدا کند. قائم مقام 
دبيرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر گفت: رسانه ها 
حذف اعدام را رسانه اي نکنند. نه مجلس و نه دولت 
درصدد برچيدن بحث اعدام نيست. اصلاحاتي در 
بحث مجازات قاچاقچيان اس��ت هيچ وقت اعدام 
حذف نمي شود اصلاحاتي در بحث اعدام صورت 
مي گيرد. ستاد مبارزه با مواد مخدر با اصلاح قانون 
اعدام موافق اس��ت نه با حذف آن. ش��رايطي که 
براي چند کيلو منجر به اعدام فرد مي شود شرايط 
تعيين مي ش��ود و اگر محقق نش��ود فرد قاچاقچي 
اعدام نخواهد شد. مويدى با اشاره به سياست هاى 
ابلاغی از سوى مقام معظم رهبرى گفت: در بحث 
مقابله به دليل همجوارى با افغانستان و پاکستان 
اقدامات مقابله اى براى مسدود کردن مرز توفيقات 
خوبی داش��تيم و ۷0۵ تن انواع مواد مخدر کش��ف 
ش��ده که رش��د ۱4 درصدى را نشان می دهد.قائم 
مقام س��تاد مبارزه با مواد مخدر ادامه داد: در س��ال 
۹۵ در بحث درمان ش��اهد حرکت جديدى بوديم 
در بحث معتادان متجاهر 40 هزار معتاد متجاهر 
را ساماندهی کرديم و در پايان سال در ۱2 استان 
ط��رح جدي��دى را طراحی کردي��م و در ايام نوروز 
همکاران ما در دس��تگاه هاى مقابله اى، بيش از 
۱۶ هزار و 300 نفر معتاد متجاهر  و 8 هزار خرده 
فروش را س��اماندهی کردند. وي گفت: در حوزه 
مش��ارکت هاى مردمی يک نشست ملی داشتيم 
که ۱000 سازمان مردم نهاد در آن شرکت کردند 
که توفيقات خوبی براى برنامه ريزى فعاليت هاى 

آنها انجام شد.

قائم مقام دبيركل ستاد مبارزه با مواد مخدر خبر داد

دولت و مجلس درصدد حذف اعدام قاچاقچيان نيستند

شناسايي شبکه خريد و فروش نوزاد زنان معتاد

اخــبار شـهرستان

افزايش 13 درصدي درآمد گمرک منطقه آزاد قشم 

سهم اداره کل راه وشهرسازي لارستان با بيش از 530 هزار تردد نوروزي در جاده ها 

رئيس دانشگاه علوم پزشکي عنوان کرد:
کمبود تعداد مراکز درمان HIV در استان کرمانشاه

مديرکل راهداري استان کرمانشاه : 

ثبت تردد ۶ ميليون وسيله نقليه در محورهاي مواصلاتي استان کرمانشاه
رئيس دانشگاه علوم پزشکي استان کرمانشاه با اشاره به وجود تنها 
يک مرکز درمان HIV در استان، اين تعداد را پاسخگوي نياز استان 
ندانست.به گزارش خبرنگار ايسنا منطقه کرمانشاه، دکتر حسين 
کريم در جلسه شوراي مبارزه با مواد مخدر و بررسي آسيب هاي 
اجتماعي اس��تان که با حضور وزير کش��ور در استانداري کرمانشاه 
برگزار شد، تاکيد کرد: بايد تعداد مراکز درمان HIV در استان حداقل 
به ۱0 مرکز برسد.کريم با اشاره به وجود يک عارضه جدي به دنبال 
اعتياد به نام HIV افزود: کار کردن در اين حوزه با امکانات فعلي 
جواب نمي دهد و بايد تعداد مراکز درمان HIV بيشتر شوند.رئيس 
دانشگاه علوم پزشکي استان کرمانشاه افزود: از مجموع آمار 34 
هزار نفري مبتلايان به HIV در کش��ور 3۶00 نفر آنها مربوط به 
استان کرمانشاه است که اين تعداد بين ۱2 تا ۱3 درصد مبتلايان را 
شامل مي شود.کريم افزود: دليل بالاتر بودن آمار بيماران HIV اين 

استان به بالاتر بودن ميزان شناسايي زودهنگام بيماران برمي گردد، 
تا آنجا که اين استان زماني ۵0 درصد شناسايي بيماران کشور را 
داش��ت.کريم در ادامه اش��اره اي هم به راه اندازي مراکز MMT در 
کشور با هدف کاهش آسيب و جلوگيري از اعتياد تزريقي داشت 
و افزود: در کنار اين مراکز اتفاقات ديگري هم ممکن اس��ت رخ 
دهند و لذا بايد براي کنترل، اين مراکز مورد بازنگري قرار گيرند.

وي تاکيد کرد: مراکز MMT نه تنها مش��کلات را حل نمي کنند 
چه بس��ا آنها را بيش��تر هم کنند و لذا پيش��نهاد ادغام اين مراکز را 
داريم، زيرا تا زماني که اين مراکز مردمي نشوند مشکل اعتياد حل 
نخواهد شد.رئيس دانشگاه علوم پزشکي استان کرمانشاه در ادامه 
با اشاره به وجود يکسري مشکلات بزرگ در استان مثل بيکاري 
که که بدون توجه به آنها ديگر مش��کلات حل نمي ش��وند، گفت: 

بايد به صورت ويژه به اين موارد پرداخته شود.

 مديرکل راهداري و حمل و نقل جاده اي استان کرمانشاه گفت: 
از ابت��داي فروردي��ن م��اه تا س��يزدهم، ۶ ميليون و 438 هزار و 
22۵ تردد وس��يله نقليه در محورهاي کرمانش��اه ثبت شده که 
نسبت به مدت مشابه سال قبل ۷ درصد افزايش داشته است.

بهمن خس��رواني اظهار داش��ت: ميزان ترددهاي انجام شده در 
محورهاي اس��تان کرمانش��اه از ابتداي فروردين تا س��يزدهم 
فروردين ماه ۶ ميليون و 438 هزار و 22۵ وس��يله نقليه بوده 
که نس��بت به مدت مش��ابه س��ال قبل ۷ درصد افزايش داشته 
است.مديرکل راهداري و حمل و نقل جاده اي استان کرمانشاه 
تعداد تردد وس��ايل نقليه س��نگين را در اين ايام تعطيلات ۶33 
هزار و 88 مورد اعلام کرد و افزود: تردد وسايل نقليه سنگين 

در اين ايام ۹.8۶ درصد بوده است.
وي با بيان اينکه بيش��ترين تردد وس��يله نقليه در محورهاي 

کرمانش��اه- بيس��تون با 382 هزار ۹4۵ تردد و کمترين تردد 
وس��يله نقليه در محورهاي س��رپل ذهاب- قصرش��يرين با ۱۱ 
هزار و ۷20 تردد بوده است، گفت: بيشترين درصد تردد وسايل 
نقليه سنگين در اين ايام تعطيلات در محورهاي سرپل ذهاب- 
قصرش��يرين با ۹۷ درصد و محور قصرش��يرين- سرپل ذهاب 
با 28 درصد تردد بوده اس��ت.مديرکل راهداري و حمل و نقل 
جاده اي استان کرمانشاه با اشاره به اينکه بيشترين تعداد وسيله 
نقليه س��نگين در محورهاي کرمانش��اه- بيس��تون با 4۶ هزار 
4۶۵ تردد و کمترين تعداد وس��يله نقليه س��نگين در محورهاي 
سرمست- گيلانغرب با ۱2۱3 تردد بوده است، گفت: بيشترين 
متوسط تردد ساعتي وسايل نقليه در محور کرمانشاه – بيستون 
با رقم ۱232 و کمترين آن در محور سرپل ذهاب – قصرشيرين 

بوده است.

مديرکل گمرک، ترانزيت و ارزش افزوده سازمان 
منطقه آزاد قشم گفت: درآمد سال ۹۵ اين گمرک 
در مقايسه با سال ۹4 با ۱3 درصد رشد همراه بود.

به گزارش روابط عمومي منطقه آزاد قشم، هرمز 
اميري بيان داش��ت: در دوره جديد اداره س��ازمان 
منطقه آزاد قشم )دولت تدبير و اميد( خام فروشي 
زمين جاي خود را به مشارکت در طرح هاي بزرگ 
اقتصادي داده و سهم اين سازمان در فعاليت هاي 

صنعتي آورده زمين محسوب مي شود.وي گفت: 
با اجراي اين سياست طي سه سال گذشته گمرک 
سازمان منطقه آزاد قشم يکي واحدي درآمدزاي 
اين سازمان بوده است.مديرکل گمرک، ترانزيت 
و ارزش افزوده سازمان منطقه آزاد قشم با اعلام 
اينک��ه درآمد کل اين گمرک در س��ال گذش��ته 
۱3 درص��د افزاي��ش يافته، اف��زود: اين افزايش 
براس��اس رش��د درآمده��ا در حوزه هاي مختلف 

همچ��ون ص��دور مجوز صادرات مج��دد، ورود 
کانتينر ترانس ش��يپ به گمرک بهمن و فروش 
برگ س��بز حاصل شده اس��ت.به گفته او، درآمد 
گمرک سازمان منطقه آزاد قشم در سال گذشته از 
محل صدور مجوز صادرات مجدد با ۱۱۵ درصد، 
در بخش ورود کانتينر ترانس شيپ با 8۶ درصد و 
از بابت تعداد فروش برگ سبز 3۶ درصد نسبت 
به س��ال ۹4 افزايش يافته است.اميري همچنين 

از افزاي��ش 22 درص��دي درآم��د اين گمرک در 
تع��داد صدور مجوز مرجوعي، 2۱ درصد در ورود 
کانتين��ر ترانزي��ت، افزايش ۱۱ درصدي در تعداد 
صدور مجوز واردات و صادرات و همچنين رش��د 
4 درصدي در بخش خروج کاميونت حامل بار از 
گمرک بهمن به عنوان ديگر محل هاي افزايش 
۱3 درصدي درآمد کل گمرک منطقه آزاد قش��م 

در سال ۹۵ خبر داد.

به گزارش روابط عمومي اداره کل راه وشهرس��ازي لارس��تان 
، مهن��دس محمدرض��ا باق��ري فرد مديرکل راه وشهرس��ازي 
لارس��تان آمار تجميعي تردد هاي نوروزي در محورهاي حوزه 
ي اس��تحفاظي اين اداره کل را تش��ريح کرد :باقري فرد با بيان 
اينکه : اهميت راه بدان حد است که سطح فرهنگي هر منطقه 
و مي��زان توس��عه ى آن را ميت��وان ب��ا توجه به دوري يا نزديکي 
آن ب��ه جاده ه��ا تعيي��ن کرد ، افزود : ايمن��ي در راه ها با فعاليت 
يک س��ازمان و نهاد امکانپذير نمي باش��د ، بلکه همواره همدلي 
وهمياري دستگاه هاي اجرايي ذيربط براي تحقق ايمني راه هاي 
و س��طح آگاهي مردم در خصوص رانندگي صحيح از اهميت 
بسزايي برخوردار است . و امروز بحمدلله پس از اتمام سفرهاي 
نوروزي که همواره زمان باز آفرينش طبيعت اس��ت زيباترين 
هدف در مجموعه و تلاش راهداران س��خت کوش و هميش��ه 

بيدار سلامتي هموطنان وداشتن سفري ايمن وخاطره انگيزبود 
که اميدواريم لارستان نيز توانسته باشد راههاي امن و ايمني را 
به مردمان ايران اسلامي عرضه کرده باشد . وي تصيريح کرد 
: س��هم اداره کل راه و شهرس��ازي لارس��تان بيش از ۵30 هزار 

تردد در س��فرهاي نوروزي بود و محور لار- جهرم و بالعکس 
توانست با بيش از ۱۶۹ هزار تردد از 2۵ اسفند ۹۵ تا ۱۵ فروردين 
۹۶ ميزباني از مردم را در جاده ها داش��ته باش��د .وي ادامه داد : 
لار- جهرم و بالعکس با ۱۶۵ هزار و ۹2۶ ، لار- بندرعباس و 
بالعکس با ۱۵3 هزار و 2۶2 ، گله دار – مهر و بالعکس با ۱38 
هزار و 43۹ تردد و لار- بستک بالعکس با ۷2 هزار و ۵24 عبور 
خودرو ها را به ثبت رسانده اند .مديرکل راه وشهرسازي لارستان 
در پايان خاطرنشان کرد : با توجه به اينکه امار مطروحه توسط 
دستگاه هاي تردد شمار به صورت يکپارچه در سامانه ي کشوري 
ثبت شده است ، افزود : در ۱۱ فرودين بيشترين تردد در محور 
لار- جهرم و بالعکس با بيش از ۱۱ هزار تردد را شاهد بوده ايم 
و ۱3 فروردين نيز محور لار- بستک و بالعکس توانسته است 

بيش از ۱۵ هزار تردد را به خود اختصاص دهد.

اولين بازديد گروه معين منطقه کرمان انجام شدآغاز عمليات انبار گرداني در شرکت برق منطقه اي باختر
عمليات انبار گرداني پايان س��ال ۱3۹۵ ش��رکت برق منطقه اي باختر با نظارت مس��تقيم بازرس و 

حسابرس شرکت و مشارکت گروههاي شمارش خارج از شرکت آغاز شد.
 به گزارش روابط عمومي برق باختر علي موسايي رئيس اداره انبارهاي اين شرکت ضمن اعلام 
مطلب فوق بيان داش��ت : در طي دوره انبار گرداني ، از مجموع بيش از ۶000 قلم موجودي در 
انبارها مطابق با دس��تور العمل انبار گرداني مصوب ش��مارش موجودها انجام مي ش��ود.وي افزود: 
در انبار گرداني امس��ال ۱0 نفر شمارش��گر خارج از ش��رکت حضور دارند که با نظارت مس��تقيم 
دو نفر از حسابرس��ان ش��رکت اقدام به ش��مارش کالاهاي موجود در انبار مينمايند. وي در پايان 
اف��زود: در س��الجاري ت��ا زم��ان آغ��از انبار گردان��ي در مجموع در ۶ انبار ج��اري و طرح "عمومي ، 
 خ��ط و پس��ت " تع��داد 2۷8 فق��ره رس��يد انبار ، 238 فقره برگش��تي و ۷2۵ فق��ره حواله انبارصادر 

شده است .

گ��روه معي��ن ش��رکت ملي پخ��ش فرآورده هاي نفتي منطقه کرمان در راس��تاي ارزيابي عملکرد 
تاسيس��ات عملي��ات انب��ار نفت ش��هيد احمدي روش��ن، از اين انبار بازدي��د کرد.به گزارش روابط 
عمومي منطقه کرمان، اين بازديد در راس��تاي ارزيابي عملکرد نواحي نه گانه ،انبار هاي تداکاتي 
نف��ت و س��وختگيري ها گان��ه ش��رکت ملي پخ��ش فرآورده هاي نفتي منطقه کرمان و براس��اس 
برنامه هاي از پيش تعيين ش��ده صورت گرفته اس��ت.طي بازديد يادش��ده، گروه معين منطقه روند 
فعاليت واحد هاي ستادي و عملياتي انبار نفت شهيد احمدي روشن ارزيابي کرد.همچنين با تاکيد 
مدير منطقه وضعيت کارکنان شاغل در انبار نفت و مطالبات آنان توسط واحد امور اداري بررسي 
ش��د.گفتني اس��ت در حاش��يه اين بازديد وضعيت رستوران و محل استراحت رانندگان نفتکش نيز 
مورد بررسي قرار گرفت.در پايان، جلسه جمع بندي با حضور مدير منطقه ،معاون فني و عملياتي 

،معاون مالي اداري و ساير اعضاي گروه معين برگزار شد.

اولين جلسه شورای اداری 
شهرداری انديشه 

در سال 9۶ برگزار شد
علی کيوانی- انديشه، در جلسه شوراى ادارى شهردارى انديشه که 
به رياست عباس شوندى در محل سالن جلسات اين شهردارى، 
برگ��زار گردي��د، کليه معاونين، مديران عامل س��ازمانهاى تابعه و 
مسئولين واحدهاى مختلف حضور داشتند.بنا بر اين گزارش، در 
اين جلس��ه، معاونين فنی، عمرانی و فرهنگی، اجتماعی خلاصه 
اى از گزارش عملکرد معاونت مربوطه در سال ۹۵ را ارائه نموده و 
برنامه هاى آتی در سال ۹۶ را تشريح کردند.در اين جلسه، عباس 
ش��وندى ضمن تبريک و تهنيت به مناس��بت فرارسيدن سال نو و 
حلول ماه رجب المرجب و اعياد اين ماه پر خير و برکت، از زحمات 
کليه مديران و مسئولين واحدهاى مختلف شهردارى در سال ۹۵ 
تقدير و تش��کر کرد.ش��هردار انديش��ه، ضمن آرزوى موفقيت روز 
افزون براى يکايک کارکنان ش��هردارى در س��ال جارى، با اشاره 
به فرمايشات مقام معظم رهبرى مبنی بر سال "اقتصاد مقاومتی، 
توليد و اشتغال" تأکيد کرد: سال گذشته شهردارى با افتتاح پروژه 
ه��اى متع��دد، فعالي��ت هاى عمرانی و فرهنگ��ی، اجتماعی و نيز 
خدمات شهرى چشمگيرى را به مرحله اجرا رساند که مورد توجه 
اکثر ش��هروندان و مديران قرار گرفت و س��ال جارى نيز بايد در 
ادامه فعاليت هاى س��نوات گذش��ته، سال "اقتصاد مقاومتی، توليد 
و اشتغال" را با همت و پيشتکار مضاعف به منصه ظهور برسانيم.

وى خاطرنشان کرد: انتظار می رود در سال ۱3۹۶ شاهد خلاقيت 
هاى چشمگير و فعاليتهاى دوچندان در زمينه ارائه خدمات ارزنده 
به ش��هروندان و نيز ايده پردازى هوش��يارانه و متعهدانه از س��وى 

همکاران شهردارى باشيم.

رييس هيأت ويژه گزارش مليّ بررس��ي حادثه س��اختمان 
پلاس��کو ب��ا اش��اره به اينکه در گزارش اي��ن حادثه، درصد 
قصور س��ازمان ها و دستگاه ها را مشخص نکرده ايم، گفت: 
قوه قضاييه اگر صلاح ببيند، بايد تصميم بگيرد؛ با توجه به 
کار تحقيقي که خودش��ان انجام داده اند و نتايج گزارش ما 
مقصر يا مقصران حادثه را مشخص کند. محمدتقي احمدي 
در گفتگ��و ب��ا ايلنا، درب��اره مجهول بودن مقصر يا مقصران 
حادثه پلاس��کو، گفت: ما در گزارش درصد س��هم تقصير 
س��ازمان ها را مش��خص نکرديم، چراکه کار ما نيس��ت؛ قوه 
قضايي��ه اگ��ر ص��لاح ببيند بايد تصميم بگيرد که با توجه به 
کار تحقيقي که خودش��ان انجام داده اند و نتايج گزارش ما 
مقصر يا مقصران حادثه را مشخص کند. وي ادامه داد: مالک 
س��اختمان، ش��هرداري، وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعي 
بيش��ترين ارتباط را دربا س��اختمان پلاس��کو و نگهداري و 
ايمني آن داش��تند که قبل از ريزش س��اختمان مي توانستند 
بهتر عمل کنند؛ قصور بقيه س��ازمان و دس��تگاه ها در رده 

پايين تري قرار دارد. احمدي ادامه داد: از يک س��و تکليف 
نگهداري عمده از س��اختمان پلاس��کو بر عهده مالک يعني 
بنياد مس��تضعفان بوده اس��ت که با وجود اخطارها مبني بر 
ناايمن بودن س��اختمان در برابر حريق، اقدام جدي صورت 
نگرفته است. از طرفي ديگر نيز شهرداري تهران، در اجراي 
کامل و به موقع بند ۱4 ماده ۵۵ قانون شهرداري و تبصره 

آن کوتاهي داشته است.

وزير بهداش��ت با بيان اينکه متأس��فانه در 2۶ س��ال گذشته 
افس��ردگي در کش��ورمان 2 برابر ش��ده، گفت: مردم قرباني 
تصميمات نادرست برخي مجموعه هاي سياست گذار هستند 
و امروزه متأس��فانه آنچه مي بينيم در مس��ير نااميدي است و 
ملتي که اميدوار نباش��د نيازي به تلاش و حرکت نمي بيند. 
به گزارش فارس، سيدحسن قاضي زاده هاشمي گفت: امروزه 
همه مي دانيم که سلامت تنها بحث جسم را شامل نمي شود 
و سلامت روان نيز يکي از اهداف مهم در همه کشورهاست. 
وي اف��زود: متأس��فانه ع��لاوه ب��ر عوامل ژنتيک��ي، عوامل 
بس��يار ديگ��ري همچون بيکاري، از دس��ت دادن عزيزان، 
تصادفات، سوءمصرف مواد منجر به افزايش اختلالات رواني 
مي شود. هاشمي گفت: جامعه ما اکنون مملو از اين مشکلات 
اس��ت اما متاس��فانه گاهي سياس��تمداران چشم را بر مسائل 
مي بندند و تنها مش��کلات را اضافه مي کنند. زنان در س��نين 
ب��اروري و ماه ه��اي اول باروري همچني��ن افراد بالاي ۶0 
سال از گروه هاي آسيب پذير و در معرض افسردگي هستند. 

وزير بهداش��ت افزود: نبايد س��ياه نمايي کنيم، ما در کش��ور 
مشکلاتمان در زمينه افسردگي و اختلالات رواني کم نيست 
اما از طرفي هم اين مشکلات زياد و غير قابل اصلاح نيستند. 
وزير بهداشت گفت: در کشور ما زنان نسبت به مردان بيشتر 
مبتلا به افس��ردگي مي ش��وند و هم اکنون اين اختلالات ۵0 
درصد رش��د داش��ته يعني مي توان گفت در ايران افسردگي 

در طول 2۶ سال گذشته 2 برابر شده است.

افزايش ۲برابري افسردگي در ۲۶ سال گذشتهقوه قضاييه مقصران اصلي حادثه پلاسکو را مشخص کند


